

江苏企业对捷克合作需求信息表

Partner Search Form

(注：此表必须用中英文双语填写)

1. Company Details/江苏企业详情

1.1 Organization Name/企业名称

Full Name/全名	南京流火互娱软件科技有限公司 Nanjing Liuhuo Interactive Entertainment Software Technology Co., Ltd.
Parent Organization /总公司	南京流火互娱软件科技有限公司 Nanjing Liuhuo Interactive Entertainment Software Technology Co., Ltd.
Type of Organization /公司类型	SME/中小企业 <input checked="" type="checkbox"/> Large company/大公司 <input type="checkbox"/> Other/其他 <input type="checkbox"/>

1.2 Organization Address/机构地址

Street/街道	南京市建邺区河西大街 198 号三单元三楼 Unit 3, 3rd Floor, No. 198 Hexi Street, Jianye District, Nanjing City		
Zip or Postal Code/邮编	210019	City/城市	南京 NanJing

1.3 Contact Person Data/联系人信息

Name/姓名	周晖 AlexZhou	Function 职务	CEO
Direct phone Number and Mobile Number /直线电话或手机	18951840886	E-mail /电子邮件	liuhuohuyu@163.com

1.4. Website/网址

www.liuhuohuyu.com

1.5 Organization Background/企业背景

Year Established /成立时间	2017 年 10 月 9 日 October 9, 2017
------------------------	------------------------------------

No. of Employees /现有员工数	22	No. of R&D Personnel /研发人员数	16
General Information /企业基本信息	<p>南京流火互娱软件科技有限公司，成立于 2017 年 10 月，注册资本 400 万。公司秉承“用科技改变世界”的企业使命。坚持以市场为导向，以技术为驱动力的发展理念。以务实+创新的视角，利用增强现实技术（AR）和人工智能（AI）的高效互动，推进行业融合应用。</p> <p>Nanjing Lihuo Mutual Entertainment Software Technology Co., Ltd. was established in October 2017 with a registered capital of 4 million. The company adhering to the "use of technology to change the world" corporate mission. Adhere to the market-oriented, technology-driven development concept. From a pragmatic + innovative perspective, the use of Augmented Reality (AR) and Artificial Intelligence (AI) to promote efficient integration of industry applications.</p>		
Core Business & Area of Expertise /主营业务和专业领域	<p>增强现实和人工智能领域的研发以及为各行业提供解决方案</p> <p>Research and development in the field of augmented reality and artificial intelligence and solutions for various industries</p>		
Main Products / Services /主营产品和服务	<p>AR 室内/室外导航、虚拟机器人、3D 建模、AR 互动应用、智慧交通、智慧旅游、智慧商业、人机协同增强智能等</p> <p>AR indoor/outdoor navigation, virtual robots, 3D modeling, AR interactive applications, smart transportation, smart travel, smart business, human-computer collaborative enhanced intelligence, etc.</p>		
Comments/其他说明			

2. The Project/拟寻找合作项目

2.1 Main Technological Area /项目所属技术领域

增强现实和人工智能

以算法为核心的实时精准定位、虚拟现实智能建模、感知识别、知识计算、认知推理、运动执行、人机交互等技术

Augmented Reality and Artificial Intelligence

Algorithm-based real-time precise positioning, virtual reality intelligent modeling, perception recognition, knowledge computing, cognitive reasoning, motion execution, human-computer

interaction and other technologies

2.2 Description of the proposed joint commercially focused R&D project
/简述拟联合研发的项目内容

基于增强现实和人工智能在教育、交通、社会管理、公共安全、旅游、健康等领域的创新应用
Innovative applications based on augmented reality and artificial intelligence in education, transportation, social management, public safety, tourism, health and other fields

3. Potential Partner/Organization/捷克意向合作伙伴/机构

3.1 Main Characteristics and specific technological expertise
/捷克方机构应具备的条件和专业领域

对增强现实和人工智能相关领域有需求的捷克方机构
Czech institutions that are in need of fields related to augmented reality and artificial intelligence

3.2 What is the specific R&D contribution you are seeking
/捷克方机构在项目合作中承担的工作

需要双方沟通确认捷克方机构在项目合作中承担的工作
The need for both parties to communicate to confirm the work undertaken by the Czech institutions in project cooperation

3.3 Companies/Organisation you are already in contact
/是否已有联系单位

否
no

I hereby provide my consent to disclose this form to third parties in the process of identifying potential partners for the proposed project
为了寻找合作伙伴，我在表格中提及的内容可以对外公开。

Last Name/姓	Zhou 周	First Name/名	Hui 晖
Signature/签名			